
 

Referat fra styremøte i Sandøya historielag 24.01.2024 

Det var et digitalt møte. Deltakere var: Steinar Thorsen, Guri Idsø Viken, Bjørn 

Gunnar Saltnes, Nils Olav Christensen, Bente Arvesen, Marit Aass 

Referatsaker 

-Innkalling til årsmøte i Aust Agder Museums og arkivlag 8. februar på Kuben i 

Arendal. 

Steinar refererte fra møte i Tvedestrand om kulturminner innkalt av Franziska 

Ruttimann Storemyr. Kommunen har kr 98000 igjen og ville diskutere hva som kunne 

gjøres. Steinar spilte inn at betydningen av lokal båtnettet i kommunen var sterkt 

underkommunisert. Kanskje en kan gjøre noe med det. 

Økonomi 

Regnskapet er ferdig ført, men ikke revidert ennå. Pr dags dato har vi kr 79040 kr i 

banken. 

Marit sendte ut en oppfordring om å bli medlem på facebook pga nedgang i 

kontingent i 2023. Hele 72 stk har betalt kontingent i januar, og mange yngre blant 

dem.Det er veldig positivt. 

Bildearkiv 

Steinar følger opp saken. Det er en del å hente hos andre historielag. Se referat fra 

forrige møte. 

Medlemsmøte 

Styret legger opp til medlemsmøte på Kjennhaug 15. februar Temaet skal være 

plastbåtindustrien på Sørlandet. Foredragsholder kommer fra Vest Agder museet. 

Info legges ut så snart alt er helt avklart med foredragsholder. Vi fordeler 

arbeidsoppgaver på forhånd.  

Årsmøte 

Det ble ikke fastsatt noen dato, men tema for foredrag ble tatt opp. Forslag om Jo 

van der Eynden og hans bok om norske fyr. Han er fagmann i kulturvernforvaltning 

og har hatt kystkultur og maritim kulturhistorie som sitt fagfelt. 

Årsskrift 

Lista ble gjennomgått. Mye arbeid ser ut til å være godt i gang. Se egen liste. Det blir 

årsskrift i år også. Fjorårets utgave ble dyr å trykke, kr 72000. enighet om å gå ned 

på antall trykte årsskrift. Det behøver heller ikke bli så stort som i fjor. 

Styret ble oppfordret til å tenke på bilder til forside og bakside. 

Neste møte: 29. februar. Enighet om at digitale møter fungerer godt i den fasen vi er 

i nå. 
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